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Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity 
Zápis z ustavujícího zasedání ze dne 4. června 2024 

 
Přítomni 
Členové AS LF: 31 členů dle prezenční listiny (příloha č. 1) 

 

Omluveni: Milan Brázdil, Tomáš Vojtíšek 

 

Zvaní hosté:  děkan Martin Repko, proděkanky Kateřina Kaňková a Andrea Pokorná, proděkani Petr 

Štourač, Zdeněk Kala a Michal Koščík, tajemník Michal Sellner 

 
Program zasedání 

1. Zahájení a schválení programu 
2. Představení členů AS LF MU 
3. Volba předsedy AS LF MU 
4. Volba místopředsedů AS LF MU   
5. Volba předsedů komisí AS LF MU 
6. Volba členů komisí AS LF MU 
7. Termíny zasedání 
8. Různé  

 
 

1)  Zahájení a schválení programu 
  
Předseda AS LF přivítal všechny přítomné a konstatoval obsazení všech mandátů (33) a rovněž 

usnášeníschopnost AS LF. Prezenční listina je přílohou zápisu. 

Předseda seznámil přítomné senátory s průběhem hlasování u jednotlivých bodů. K navrženému 

programu nebyly připomínky, program zasedání byl jednohlasně přijat. 

Pořízením zápisu byl pověřen Mgr. Jaroslav Divoký. 
 

2) Představení členů AS LF MU 
 

Předseda AS LF shrnul složení a průběhy mandátů senátorů a postupně představil jednotlivé členy. 
 
V rámci jednotlivých volebních obvodů do KAP byli za členy AS LF MU v rámci voleb na jaře 2024 
zvoleni: 
 
Volební obvod I. – pracoviště LF MU ve FN Brno 

doc. MUDr. Vít Weinberger, Ph.D.  

doc. MUDr. Petr Jabandžiev, Ph.D.  

prof. MUDr. Michael Doubek, Ph.D.  
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prof. MUDr. Ondřej Ludka, Ph.D., FESC  

prof. MUDr. Ladislav Plánka, Ph.D.  

doc. MUDr. Vladimír Procházka, Ph.D.  

MUDr. Luděk Ryba, Ph.D.  

 

Volební obvod II. – pracoviště LF MU ve FN U sv. Anny 

MUDr. Mgr. Bc. Tomáš Vojtíšek, Ph.D.  

doc. MUDr. Břetislav Gál, Ph.D.  

MUDr. Jan Konečný, Ph.D.  

prof. MUDr. Radim Jančálek, Ph.D., MBA  

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D.  

doc. MUDr. Sonia Bartáková, Ph.D.  

 

Volební obvod III. – pracoviště kateder LF MU  

PhDr. Natália Beharková, Ph.D.  

2. doc. MUDr. Filip Dosbaba, Ph.D., MBA  

 

Volební obvod IV. – pracoviště teoretických ústavů LF MU, center excelence a jiných pracovišť pro 

vzdělávací, vědeckou, výzkumnou a vývojovou činnost 

prof. PharmDr. Petr Babula, Ph.D.  

prof. MUDr. Iva Slaninová, Ph.D.  

doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.  

doc. PharmDr. Jan Juřica, Ph.D.   

doc. MUDr. Regina Demlová, Ph.D.  

doc. MUDr. Marek Joukal, Ph.D.  

Mgr. Daniel Vlk, CSc.  

 

Aktuální složení SKAS: 

 

Sára Blahová  

Karolína Holíková  

Bc. Maxim Ipati  

Veronika Kadečková  

Kristián Kalianko  

Markéta Lejdarová  

Barbora Neterdová  

David Neuman  

Tereza Plačková  

Matyáš Rec  

Teodor Urban 

 
Následně proběhlo stručné představení všech členů AS LF MU. 
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3)  Volba předsedy AS LF MU 
 

Moderováním tohoto bodu byl pověřen Jan Juřica. 

 
Juřica Kandidáti na předsedu byli představeni v rámci IS vlákna. Dávám prostor pro přihlášení se 

nového kandidáta. Nikdo další se nepřihlašuje, předávám tedy slovo kandidátům na předsedu 
AS LF MU. 

 
Před ustavujícím zasedáním oznámili kandidaturu doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D. a  
prof. PharmDr. Petr Babula, Ph.D. 
Volba probíhala formou tajného hlasování prostřednictvím hlasovacích lístků. Kandidáti dostali 
prostor na krátký proslov. 
 
Tomandl S touto pozicí mám zkušenost již dvě volební období. V senátu jsem poměrně dlouho, 

zhruba dvacet let, v celouniverzitním senátu pak patnáct. S činností senátu mám 
bohaté zkušenosti. Dvě funkční období jsem vedl komoru zaměstnanců ve velkém AS. 

  První funkční období jsem kandidoval na předsedu AS LF, protože mnoho senátorů 
nebylo spokojeno s jeho dosavadním způsobem vedení. 

 Můj způsob vedení AS je čitelný a zažitý. Kdysi jsem kandidoval i do velkého AS, to 
nevyšlo, ale měl jsem v plánu změnu. Nebyl jsem spokojen s uspořádáním, a podobně 
to vnímalo několik dalších senátorů. 
Chtěl bych, jako doposud, vést otevřené jednání nejen se všemi členy AS LF a oběma 
komorami AS LF navzájem, ale i mezi akademickým senátem a vedením fakulty. Na 
senátu považuji všechny za sobě si rovné, záleží na komunikaci a spolupráci. Výkon AS 
závisí na spolupráci nás všech. 
Všem záleží na LF. Pro akademiky je to zaměstnáním, chceme kvalitní prostředí pro 
předávání zkušeností. Studenti to vidí z druhé strany a mohou přinášet svůj pohled na 
fungování LF. Je úkolem senátu hlídat udržení kvalitního prostředí pro všechny tyto 
skupiny.  
Je potřebná otevřená a transparentní komunikace s vedením. AS volí děkana a 
schvaluje proděkany. Nebojím se zavčas přinášet témata do diskuse i s vedením.  
Můj protikandidát je určitě také kvalitním kandidátem, a i když já neuspěji ve volbě, 
věřím, že senát bude v dobrých rukou. 

Babula  Děkuji panu docentovi Tomandlovi za předchozí období a hladké fungování senátu. 
Nechci zde řešit co schvalujeme to řeší zákonné a další vnitřní předpisy. Chci být 
předsedou pro všechny. Uvědomuji si významnost senátu, reprezentuje vůli 
akademické obce. Rád bych se setkával se SKAS a s každým studentem kdo o to projeví 
zájem, i se všemi akademickými pracovníky a naslouchal jejich problémům. Chtěl bych, 
abych diskuse o možných problém probíhaly i mimo jednání AS. Toto je má vize. 
Doufám, že se mi ji podaří naplnit, pokud mi dáte důvěru, a senát posunu dále, bude 
partnerem vedení fakulty a vše bude běžet hladce, tak jak má. 

 
Po představení kandidátů otevřel Juřica diskuzi.  

Rec  Chtěl bych se zeptat pana profesora Babuly – co bylo vaší motivací kandidovat? 

Babula  Oslovila mě skupina senátorů, dlouho jsem to zvažoval, až jsem kandidaturu podal. 
Pokud se nastane takováto situace, tak by senátor neměl zastávat pasivní postoj, je 
součástí akademické obce a měl by do té volby jít. 

Demlová Jaká je z pohledu kandidátů největší výzva pro LF na následují funkční období? 
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Tomandl Dvě výzvy. Jedna je ekonomická – budování center. Biopharma hub, Creatic. To 
představuje ekonomickou výzvu – potřeba vést pozitivní debatu v případě rozpočtu a 
ekonomických výzev s tím souvisejících. Druhá, ale stejně významná, je monitorování 
a podílení se na udržování kvality vzdělávání v rámci jednotlivých programů, zvláště 
doktorského. Na různých fakultách již dochází ke spojování těchto programů. Je 
potřeba přispívat do této diskuse s vedením fakulty i prostřednictvím výukové komise. 
Některé tyto problematiky vstupují i do jednání senátu, musíme umět se k těmto 
tématům postavit. 

Babula  Souhlasím s řečenými body. Ale je před námi i řada dalších výzev, například otázky 
bezpečností, AI, zapojení studentů ve výuce. Hlavním cílem je však potřeba posouvat 
fakultu dál, abychom všichni mohli být na LF pyšní, a i na to, co jsme pro fakultu udělali. 

Gál Jsem rád že kandidují dva kandidáti. Zajímá mě osobní názor jednotlivých kandidátů na 
dvě témata. Jednak ohledně přijímacího řízení. Je tu varianta z mého pohledu 
spravedlivá, a to maximalizovat počet přijímaných studentů na základě testů vs. bez 
přijímaček, s bonifikacemi. Druhou otázkou směřuji na rozpočtová pravidla, vždy je 
velká diskuse věda vs výuka, tato oblast obsahuje různé historické milníky, do kterých 
se nechce AS často zasahovat. Třetí otázkou je komunikace. Nejenom se senátory 
jednotlivých obvodů, ale i s jednotlivými fakultními nemocnicemi. Ne vždy je ideální 
mezi vedením nemocnice, fakultou, dochází k různým třenicím. Na toto by mě také 
zajímal váš soukromý názor před volbou předsedy AS.  

Babula  Začnu od konce. Rád bych se setkával se senátory a členy akademické obce ze všech 
obvodů. Prvním bodem je pokusit se vtáhnout akademickou obec do dění senátu, aby 
byla informována a nebrala AS jen fakultní orgán pro odhlasování věcí. Tato 
komunikace je důležitou věcí a dá se na ní pracovat.  

Co se týká rozpočtových pravidel, byl jsem členem Ekonomické komise. Rozpočtová 
pravidla nejsou jednoduchou věcí. Pracoviště mají podstatné části své činnosti 
nastaveny různě. Je potřeba tuto problematiku široce diskutovat a na tuto diskusi by 
měl být dostatek času před jeho přijetím. Chtěl bych se zasazovat se o podrobném 
diskutování jednotlivých položek a potřeby seznámení senátorů o jejich dopadu na 
jednotlivá pracoviště. Nejde samozřejmě vždy stoprocentně vyhovět všem. Jsme 
univerzita, úkolem je předávat znalosti studentům. Jsme univerzitou, která má 
připravovat novou generaci pro budoucí povolání, ale věda nám říká, jak na tom jsme 
a co můžeme ukázat navenek, co vše dokážeme.  

Na přijímací řízení není jednoduchá odpověď. Může probíhat nějaká diskuse na téma 
co bonifikovat a co ne, ale důležitější je podle mě potřeba si zodpovědět otázku, co 
očekáváme od našich absolventů, a jaké a jak motivované studenty chceme přijímat a 
co se pak děle v průběhu vzdělávání. Z toho pak vyplývá, jaké budeme mít absolventy. 

Tomandl O přijímání studentů bez přijímacího řízení se vedly dlouhé diskuse. Souhlasím 
s modelem, jak je nastaven teď. Model přijímaní pouze na základě studijního průměru 
je překonaný, střední školy jsou různě kvalitní a různě náročné. Jsem pro bonifikace za 
zájem o obor a odbornou činnost. Přínosem je i bonifikace za jazyky, jsem ale opatrný 
u toho, jak je vhodně nastavit, respektive kolik bodů za ně dávat. Uchazeč, co je dobrý 
jen na jazyky, může mít problém při studiu. Najednou totiž začne studovat i věci, které 
mu trochu utekly a základ biologie a fyziky, chemie jsou zvláště důležité pro první dva 
roky studia. Příjímání na základě prospěchu bych spíše ještě více omezil, brát samé 
jedničkáře vzhledem k jejich množství není možné, střední školy se na to připravily. 
Výborné studenty s odbornými výsledky bychom měli brát všemi deseti.  
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Se současnými pravidly rozpočtu souhlasím. Musíme se odvíjet od reálně situace. 
Vážím si komunikace vedení při rozdělování prostředků mezi různě výkonná 
pracoviště. Máme různě nastavená pracoviště. Některá jsou výkonnější ve vědě, jiná 
více zatížena výukou, která je však zcela esenciální. Zájem o akademická místa je velmi 
malý a sehnat někoho na akademická místa je velmi těžké, zájem je velmi malý, alespoň 
na teoriích to tak je. 

Na komunikační kanálech AS se pracuje, podílí se na tom OKVV LF MU. O zasedání AS 
bude informováno samostatnou informační zprávou pro celou akademickou obec 
univerzity. 

Ludka  V rámci velkého AS se mi líbilo neformální setkávání obou komor senátu, kde se 
prodiskutovala témata, která nedostala na jednání místo. Byli byste pro to i zde? 

Babula  Ano, se studenty jsme partneři v chodu fakulty a vzdělávacím procesu. Často z těchto 
setkání vzejdou i nové myšlenky a nápady, které stojí za to implementovat nebo dále 
rozvinout. Souhlasím s tím. Zavedl bych to. 

Tomandl Ano souhlasím s tím, ale je tu ALE. Problémem je naplněný diář akademiků. Pokud 
budeme mít vhodné prostředí, kde bude moci probíhat diskuse u jednoho stolu, tak to 
můžeme pro zájemce zavést. 

Procházka Jsem tu nový. Nastupuji do dobře rozjetého vlaku, který předpokládám i dobře funguje. 
Tak bych si mohl i říct, že vlastně bude jedno, kdo vyhraje. Chtějí kandidáti něco měnit? 
Mají něco nového, kreativního? Je tu něco, co byste chtěli změnit, nebo otevřít cestu 
pro něco nového? 

Babula  Senát funguje dobře, komunikace s vedením LF je korektní a transparentní. A takto by 
AS měl na této bázi fungovat. Chci změnit informovanost akademické obce, aby věděla, 
že se může obracet na senátory. Chci se zaměřit i na studenty, aby o činnost AS a skrze 
něj o činnost fakulty měli zájem. Chtěl bych, abychom neměli nízké účasti ve volbách 
do SKAS, ale aby to bylo živé, otevřené a komunikativní těleso, kde se diskutuje. 

Tomandl Souhlasím, ale toto není role pouze předsedy, to závisí na aktivitě každého z nás, jak 
budeme zprostředkovávat činnost AS. Co bych chtěl změnit, tak v jednacím řádu AS LF 
chci změnit jednu položku, a sice zavést možnost elektronického hlasování. Např. 
prostřednictvím IS. Jednací řád si formuluje akademický senát a chtěl bych pověřit leg. 
komisi přípravou této změny. 

Babula  Elektronické hlasování se uskutečňuje již v několika případech a uvítal bych, 
kdybychom to mohli uskutečňovat i v rámci hlasování AS. Komunikace je otázky pro 
všechny členy AS, ano. Funkce předsedy by ale měla být v pozici mediátora při diskusi 
mezi jednotlivými obvody a pracovišti a tu komunikaci otevírá a usnadňuje.  
 

Další příspěvek do diskuse již nebyl. 
 

Juřica seznámil přítomné senáty s průběhem voleb. 
 
Juřica navrhl komisi skrutátorů ve složení Ryba, Fejfar, Blahová. Komise byla v tomto složení 
jednohlasně schválena. 
 
V souladu s článkem 9 a článkem 18 Jednacího řádu AS LF MU přistoupil senát k volbě předsedy AS LF. 
 
Proběhlo tajné hlasování. 
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Výsledky hlasování: 

Volba předsedy AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 31 
Babula:  13 
Tomandl:  17 
Zdržel se: 1 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí doc. RNDr. Josefa Tomandla, Ph.D. 
předsedou AS LF MU.  

 
Tomandl Děkuji za vyjádření podpory. Těm, které jsem nepřesvědčil se budu snažit dokázat, že 

jsem kvalitní kandidát. 

Babula Gratuluji předsedovi AS, proběhlá diskuse je závazek i pro tebe, abys ty myšlenky 
implementoval dál. 

Děkan Gratuluji ke zvolení. Oba kandidáti jsou velmi schopní a zkušení a jsem rád, že máme 
z čeho vybírat. Velmi si vážím naší spolupráce v minulém období a gratuluji. Vnímám 
podněty i prof. Babuly a budeme se jim také jako vedení určitě věnovat. 

 

4)  Volba místopředsedů AS LF MU 
 
Předseda AS informoval, že jedinou kandidaturu na místopředsedu AS LF MU z řad akademických 
pracovníků podal prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph.D., jedinou kandidaturu na místopředsedu AS LF MU z 
řad studentské komory podal Kristián Kalianko, který byl minulý týden zvolen předsedou SKAS AS LF 
MU. 
 
Kalianko Předstupuji se svou kandidaturou jako zástupce SKAS, děkuji za předchozí činnost 

Matyáši Fejfarovi a chci na jeho činnost navázat ve spolupráci s vedením a AS. 

Předseda Brázdil je na dnešní jednání omluven. Funkci místopředsedy AS vykonával již v minulém 
období a rád by pokračoval. 

 
AS LF MU přistoupil v souladu s článkem 9 a článkem 18 Jednacího řádu AS LF MU k volbě 
místopředsedů AS LF MU. 
 
Výsledky hlasování: 
 

Volba místopředsedů AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 31 
  Brázdil (KAP)  Kalianko (SKAS) 
Pro:   30   29 
Proti:  0   0 
Zdržel se: 0   2 
Neplatný hlas: 1   0 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí prof. MUDr. Milana Brázdila, Ph.D.  a 
Kristiána Kalianka místopředsedy AS LF MU.  
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5) Volba předsedů komisí AS LF MU 
 
(odchází Weinberger, počet přítomných členů od tohoto bodu: 30) 
 
Předseda AS představil kandidáty na předsedy jednotlivých komisí AS LF MU a požádal je o krátké 
představení.  
 
Nominováni byli: 
  VaMK:  Karolína Holíková, Daniel Vlk 

LK:  Tomáš Vojtíšek 

EK:  Ondřej Ludka 

VK:  Marek Joukal  

 
Holíková SKAS byl rád že v minulém období měli jako 1/3 senátu alespoň jednoho 

předsedu komisí a chtěli bychom, aby se v tomto nastavení i nadále 
pokračovalo. Chtěla bych navázat na dobrou práci Kristiána Kalianka. 

Vlk  Byl jsem předsedou AS požádán o nominaci. Funkci předsedy VaMK bych 
zastával v souladu s pravidly AS. 

Předseda Vojtíšek je na dnešní jednání omluven. Funkci předsedy LK vykonával již 
v minulém období a navazuje tak na tuto činnost. 

Ludka  Vnímán ekonomiku jako extrémně důležitou. Věda, výzkum i výuka jsou 
důležité, ale od začátku jsou za tím peníze a stanovení rozpočtu je pro všechny 
citlivé. Musíme brát velký zřetel na specifika pracovišť. 

Joukal  Rád bych navázal na dosavadní práci coby předseda VK v předchozím funkčním 
období. Děkuji za dosavadní spolupráci s vedením fakulty. Rád bych se dále 
podílel na diskusi s vedením LF i studenty ohledně podmínek přijímacího řízení. 

 
Předseda AS poděkoval za představení a otevřel diskusi. 
 
Kalianko SKAS má předsedu ve volební a mandátové komisi z důvodu četnosti voleb do 

studentských obvodů. 
 
AS LF MU přistoupil k volbě předsedů stálých komisí AS LF MU. V otevřené diskuzi nepadl návrh na 
ustavení případné další komise AS LF MU. Volba probíhala formou tajného hlasování. 
 

Volba předsedy Volební a mandátové komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 30 
Holíková: 21    
Vlk:   8 
Zdržel se: 1 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí Karolínu Holíkovou předsedkyní 
Volební a mandátové komise AS LF MU.  
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Volba předsedy Legislativní a mandátové komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 30 
Pro:   30 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí MUDr. Mgr. Bc. Tomáše Vojtíška, Ph.D. 
předsedou Legislativní komise AS LF MU. 
 

 

Volba předsedy Ekonomické komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 30 
Pro:   28 
Proti:  0 
Zdržel se: 2 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí prof. MUDr. Ondřeje Ludku, Ph.D. FESC 
předsedou Ekonomické komise AS LF MU.  

 

Volba předsedy Výukové komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 30 
Pro:   28 
Proti:  0 
Zdržel se: 2 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí MUDr. Marka Joukala, Ph.D. 
předsedou Výukové komise AS LF MU. 
 

 

6) Volba členů komisí AS LF MU 
(odchází Juřica, počet přítomných členů od tohoto bodu: 29) 
 
Předseda AS požádal předsedy jednotlivých komisí AS LF MU o nominaci členů.  
 
Nominováni Volební a mandátová komise 

Maxim Ipati, Markéta Lejdarová, Daniel Vlk, Eliška Vladíková 
 

Legislativní komise 
Karolína Holíková, Barbora Neterdová, Luděk Ryba 

 
Ekonomická komise 
Petr Babula, Regina Demlová, Filip Dosbaba, Břetislav Gál, Veronika Kadečková, 
Markéta Lejdarová 

 
Výuková komise 
Sonia Bartáková, Natália Beharková, Sára Blahová, Michael Doubek, Maxim Ipati, Petr 
Jabandžiev, Radim Jančálek, Ladislav Plánka, Matyáš Rec, Iva Slaninová, Teodor 
Urban, Daniel Vlk 
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Předseda AS navrhl komisi skrutátorů ve složení Procházka, Fejfar, Kalianko. Komise byla v tomto 
složení jednohlasně schválena. 
 
AS LF MU přistoupil k volbě členů komisí AS LF MU. Volba probíhala formou tajného hlasování. 
 

Volba členů Volební a mandátové komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 29 
Pro:   29 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Nesouhlasil s kandidáty: 0 
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Masarykovy univerzity volí tyto členy Volební a mandátové komise AS LF MU: Bc. 
Maxim Ipati, Markéta Lejdarová, Mgr. Eliška Vladíková, Mgr. Daniel Vlk, CSc. 

 

Volba členů Legislativní komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 29 
Pro:   29 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Nesouhlasil s kandidáty: 0 
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí tyto členy Legislativní komise AS LF 
MU: Karolína Holíková, Barbora Neterdová, MUDr. Luděk Ryba, Ph.D. 
 

Volba členů Ekonomické komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 29 
Pro:   29 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Nesouhlasil s kandidáty: 0 
 
Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí tyto členy Ekonomické komise AS MU: 
prof. PharmDr. Petr Babula, Ph.D., doc. MUDr. Regina Demlová, Ph.D. 
doc. PhDr. Filip Dosbaba, Ph.D., MBA, doc. MUDr. Břetislav Gál, Ph.D., Veronika Kadečková, Markéta 
Lejdarová. 

 

Volba členů Výukové komise AS LF MU 
 
Počet přítomných členů před hlasováním: 29 
Pro:   29 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
Nesouhlasil s kandidáty: 0 
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Přijaté usnesení:  
Akademický senát Lékařské fakulty Masarykovy univerzity volí tyto členy Výukové komise AS MU: doc. 
MUDr. Sonia Bartáková, Ph.D., PhDr. Natália Beharková, Ph.D., Sára Blahová, prof. MUDr. Michael 
Doubek, Ph.D., Bc. Maxim Ipati, doc. MUDr. Petr Jabandžiev, Ph.D., prof. MUDr. Radim Jančálek, 
Ph.D., MBA, prof. MUDr. Ladislav Plánka, Ph.D., Matyáš Rec, prof. MUDr. Iva Slaninová, Ph.D., Teodor 
Urban, Mgr. Daniel Vlk, CSc. 

 

7) Termíny nadcházejících zasedání AS LF MU 
 
Předseda AS Navrhuji termíny zasedání AS LF MU v průběhu podzimního semestru v roce 2024. 
 

Termíny zasedání: 24. září 2024, 22. října 2024, 26. listopadu 2024. 
 

Termíny zasedání byly přítomnými schváleny. 
 

8) Různé 
 
Předseda AS Rád bych představil komunikační platformu AS LF MU. Momentálně využíváme tyto 

možnosti: e-mail (hromadná adresa AS LF MU), webové stránky AS LF MU, diskuzní 
vlákno v IS. 

 Zápis bude rozeslán k připomínkám k do čtrnácti dnů, respektive odkaz na fórum, kde 
bude možnost zápis ze zasedání připomínkovat. V této souvislosti bych chtěl uvést, že 
jednání AS je nahráváno pro účely zápisu. 

Babula Mám jednu připomínku. Bylo by vhodné již na začátku zasedání říct, že je zasedání 
nahráváno. Ne všichni nově zvolení senátoři s tím můžou být srozuměni. 

Koščík Předpokládám obeznámenost s jednacím řádem AS, kde pořizování zvukového 
záznamu je uvedeno. Chtěl bych ale ujistit senátory, že nahrávka zůstává vždy pouze u 
zapisovatele a po schválení znění zápisu se maže. 

 
 
Příloha:  1) Prezenční listina 
 
 
 

 
Zapsal: Mgr. Jaroslav Divoký 
 
 
 
 
 
 
Doc. RNDr. Josef Tomandl, Ph.D.     V Brně dne 4. června 2024 
předseda AS LF MU 


